
 

Styrelsemöte med Glanshammars IF Friidrott 2024-02-26 

Deltagare: 

Rutger 
Lennart 
Emma 
Christer 
Anneli 
Helene 
 
 Dagordning:  
 

1. Mötets öppnande 
  

2. Dagordning 
Deltagarna godkände dagordningen. 

  
3. Föregående protokoll från 24-01-19 

Godkändes 
4. Rapporter 

• Ekonomi 
 Nytt bokföringssystem, från Visma till Fortnox. Helen är administratör, 

Rutger och Lennart användare.  
 Betalning av träningsresan ska ske senast 15 mars. Föreningen behöver få in 

betalning från varje deltagare. Rutger kontaktar Pernilla för att mer i detalj 
planera inbetalningarna. 

 

 
 

 Lennart har tagit fram förslag på träningsavgift. Styrelsen beslutade om 
förslaget.  



• Födda år 16-17 - 600 kr 
• Födda år 12-15 - 900 kr 
• Födda år 08-11 - 1200 kr 
• Födda år 16-17 - 600 kr 
• Äldre (från år 07) - 1600 kr 

• Huvudstyrelsen 
 Årsmöte 21/3 kl 19.00 på skölv 
 Anneli Wallin lämnar sitt uppdrag i styrelsen, kioskgruppen samt 

trivselgruppen i samband med årsmötet. 
 Emma Bjerke stannar 1 år till som sekreterare men lämnar sitt uppdrag i 

kioskgruppen samt trivselgruppen. 
 Vi behöver 1 person/träningsgrupp som kan ställa upp i kiosk /trivsel-grupp 
 Förslag har kommit in på en multiarena som ska byggas på nedre delen av 

parkeringen. 
• Glanshammar styrelsen  
• Tävlingsgruppen 
• Tränargruppen 

o Terrängserien samt kiosken fördelas ut på de olika grupperna. 
o Styrelsen beslutar om att höja startavgiften för terrängserien från 100kr 

till 125 kr 
• Övriga arrangemang 
• Södra Svealand 

5. Trivselgruppen 
6. Årskalender 

 
• Årsavgift svenska friidrottsförbundet 

7. Övriga frågor 
• Ny ställning till höjdhopp behöver köpas in till GIF-spelen. 
• Styrelsen tog beslut om att köpa in 5 läsplattor för att registrera resultat live på 

GIF-spelen.  
• Styrelsen behöver ta fram regelverk vad gäller att arrangera träningsresa, arvode i 

samband med tävling, hotellbokning i samband med tävling, regelverk vad gäller 
deltagande vid världsungdomspelen. 

• För att föreningen ska betala alla kostnader för en deltagare på mästerskap ska 
man vara sverigetopp 12. I övriga fall ska styrelsen ta beslut om det är aktuellt att 
åka eller inte. Styrelsen håller på att arbeta fram riktlinjer.  

• Styrelsen har tagit beslut om att T-shirt får man när man börjar i en träningsgrupp.  
• Till friidrottsskolan så får man något annat (ex vattenflaska, reflex, gympapåse 

eller liknande) 
• Beslut om att teckna avtal med klubbteamet. 

8. Nästa styrelsemöte 
• 8 april 18.00 på skölv 

9. Mötets avslutande 
 
 
 
 

 
 
 
 



 


